

 产品型号或组件名称 Product Model or Component Niton DXL 800 Precious Metal Analyzer	有害物质 Hazardous Substances					
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr(VI))	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)
用保护膜安全玻璃窗 Window, Safety Glass with Protective Film	X	O	O	O	O	O

本表格依据SJ/T11364的规定编制

This table is compiled according to SJ/T 11364 standard.

**O:** 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T26572规定的限量要求以下

Indicates that the concentration of the hazardous substance in all homogeneous materials for the part is below the relevant threshold of the GB/T 26572 standard.

**X:** 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T26572规定的限量要

Indicates that the concentration of the hazardous substance in at least one homogenous material of the part is above the relevant threshold of the GB/T 26572 standard.

请说明需要: 安全玻璃使用过程中免受流浪x射线辐射的用户。产品在其使用寿命结束后退回给制造商。误用或处置不当可能引起的有害物质被释放到环境中。

Please describe need: Safety glass protects user from stray x-ray radiation during use. Product to be returned to the manufacturer at the end of its useful life. Misuse or improper disposal may cause the hazardous material to be released into the environment.

